
台灣巴克萊證券股份有限公司⼿續費率表 
BARCLAYS SECURITIES TAIWAN LIMITED – FEE TABLE 

外國債券及境外結
構型商品⼿續費 

A. 投資⼈投資外國債券所收取的內含⼿續費將反映於申購價格，不
額外收取；每筆交易收取之費率不得超過投資該商品總成交⾦額
之 5％；

B. 投資境外結構型商品實際成交⾦額已包含發⾏機構／總代理⼈⽀
付予受託或銷售機構之報酬、費⽤、折讓等分銷費⽤，費率為   0

％～5％。

Service charges for 
foreign Bond and 
offshore structured 
products 

A. The service fees charged to investors for investing in foreign bonds
will be reflected in the purchase price, and no additional fees will be
charged. The fee charged for each transaction shall not exceed 5% of
the total transaction amount;

B. The actual transaction amount of investing in offshore structured
products already includes the remuneration, fees, discounts and other
distribution expenses paid by the issuer/master agent to the trustee or
distributor at the rate ranging from 0% to 5%.




